
SIKH04/25

Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry
Hallituksen kokous SIKH04/2025

Aika: tiistaina 21.1.2024, kello 16:15

Paikka: TU7, Maarintie 8, Espoo

Hallituksesta paikalla:

Puheenjohtaja Emma Uusküla

Varapuheenjohtaja Johannes Viirimäki

Rahastonhoitaja Nelli Liljasto

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Teemu Heikkinen

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Henri Aito

Hovimestari Tuomas Rantamäki

Viestintämestari Yassine Ramid

Kv-fuksikapteeni Markus Aaltio

Hyvinvointimestari Niklas Ritalahti

Teknologiamestari Simeon Pursiainen

Yrityssuhdemestari Tuomas Hintikka

Opintomestari Mikael Vatiainen

Hallituksesta poissa:

Hovineuvos Matilda Ahonen

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 16:44.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla yli puolet

(12/13). Todettiin kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.
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4. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirjat SIKH02/25 ja SIKH03/25.

5. Ilmoitusasiat

Murata excu ja ELEC fuksisitsit torstaina!

Fantasia_sitsit ensi viikolla!

PoTa-ilmo täyttyi sairaan nopeesti.

ABB kävi kiltiksellä, kiitokset tarjoiluista.

Autopesupaikoilla on ruuhkaa.

Diesel oli 1.677 €/l Viikin Nesteellä.

Yassine on Faceit lvl4!!!

6. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Laitettu alulle tämän vuoden toimintasuunnitelma sekä

ProSIK-kunniamaininnan työryhmä. Luettu pankin sivuja, jotta saataisiin tilin

pääkäyttäjäoikeudet siirrettyä.

Varapuheenjohtaja: Koordinoitu vapaaehtoisia killasta Winter Satellite

Workshopiin. Kultaisten ansiomerkkien työryhmä pantu aluille, työryhmän

kokous keskiviikkona.

Rahastonhoitaja: Laskuja ja kulukorvauksia maksettu. Opitaan kärsivällisyyttä.

ToSua kirjoiteltu.

FTMK:

Kandipuoli: Toimikunnan toimintasuunnitelman laatiminen vuodelle 2025

aloitettu. Perjantaina tavattiin SIKin wanhoja kippareita, joilta saatiin hyviä

vinkkejä kipparikauteen liittyen. Tänään UO-koulutus ja torstaina

ELEC-fuksisitsit, jonne ollaan myös mietitty yhteistä ohjelmanumeroa muiden

‘25 ELEC-kipparien kanssa. Myös kokoustamista edessä muun FTMK:n kanssa

toimikunnan vaihtoon liittyen.

Kv-puoli: Tänään illalla luvassa UO-koulutus. KVTMK-vaihto kokoukset rullaa

hyvää tahtia.

HTMK: Webiä päivitelty vujuviikon tapahtumien osalta, ja niiden suunnittelua

aloitettu. Toimintasuunnitelmaa tehty seuraavalle vuodelle.
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HVTMK: Sisäpelivuoroja mietitty. Mahdollisesti siirrytään Otahallista pois

kovien kustannusten vuoksi.

OPTMK: Torstaina Shaking Up Tech, johon valmistauduttu. To do listalla

sivuainesaunan markkinointi ja sinne pitäisi saada vielä muutama esiintyjä

lisää. Lisäksi toimintasuunnitelma täytyisi hoidella. Pohdiskeltu

kulukorvauksista abimarkkinointiin liittyen toimikuntalaisen kanssa. Tiedotus

päättyy.

TTMK: Toimintasuunnitelman tekemistä aloiteltu. Tarjottu teknistä tukea

kaikille sitä pyytäneille. Ilmokoneen päivittämistä edistetty ajatuksen tasolla.

YTMK: Toimikunnan virkkis meni hyvin. Toimikuntalaisille jaettu työtehtävät.

ABB kiltahuonevierailu meni hyvin. Murata excu torstaina.

VTMK: Miniviikkis saanut uuden lookin ja ensimmäinen onkin jo julkaistu.

Samalla myös otettiin testiin se, että miniviikkiksen yhteyteen laittaa linkin

suoraan itse viikkotiedotteeseen, vaikka jatkossa se myös sähköposteihin

ilmestyy. Innolla odottaen kiltalaisten mielipiteitä. Ensimmäinen TikTok-video

ulkona, siitä isot hatunnostot somevastaaville hienosta videosta! Kokoustetaan

toimikunnan kanssa helmikuun ensimmäisellä viikolla, jolloin päästään

paneutumaan hieman tarkemmin brändipuoleen.

7. Hallintoasiat

7.1. Jäsenhakemukset

Hyväksyttiin liitteen 7.1 mukaiset jäsenhakemukset.

7.2. Vuosijuhlakutsut

KY 114 1.3.2025

Johannes ja Simeon olivat halukkaita lähtemään. Valittiin Johannes ja

Simeon edustamaan KY:n vuosijuhlille.

Kuumahionta LXXX 8.3.2025

Välitettiin kutsu vanhoille Kv-fuksikapteeneille.

7.3. Muut hallintoasiat

Ei muita hallintoasioita.
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8. Talousasiat

8.1. Laskut ja kulukorvaukset

Ei uusia laskuja tai kulukorvauksia.

8.2. Muut talousasiat

Keskusteltiin uusista hankinnoista kiltahuoneelle. Todettiin, että

hankintoihin pitää budjetoida rahaa.

9. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin Kotimaan Pitkän järjestämisestä. Sovittiin Aino Tasapuro KP:n

päävastaavaksi. Keskusteltiin mahdollisista päivämääristä tapahtumalle.

Keskusteltiin kutsusta Tietokillan Otaniemipeli 40 -tapahtumaan 6.2. Sovittiin,

että Johannes ottaa yhteyttä järjestäjiin ja kysyy lisäpaikkoja tapahtumaan.

Käytiin läpi Otaniemipelin säännöt.

Keskusteltiin gongin lainaamisesta SOIF:n sitseille. Sovittiin, että gongia

voidaan lainata.

Keskusteltiin TEK-yhdyshenkilöstä.

Keskusteltiin hallitushärpäkkeestä.

10. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 28.1. kello 16:15.

11. Kokouksen päättäminen

Päätettiin kokous kello 17:57.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_________________________ ________________________

Emma Uusküla Johannes Viirimäki
Puheenjohtaja Sihteeri
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